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Newsletter Issue: 20 Dec 2021

Recruitment for SA Classes and Teams (January - April 2022)

SA Classes and Teams welcome colleagues to enroll for our activities from January to April.

a) Classes: Health Qigong, Karate-Do, Wushu Nanquan, Yoga
b) Sports Teams: Badminton, Basketball, Football, Table Tennis

 
Please click this link for details: http://staff.ust.hk/interest.html

Notes:
All new and existing participants will need to register online.
First-come-first-served. Priority will be given to SA members.
All participants must be faculty/staff or SA Member/Associate Member. Non-members are welcome to join Staff Association.
Application form can be downloaded from: http://staff.ust.hk/membership_form.html 

 

Staff Christmas Party 2021

After a long difficult period due to pandemic, we are very happy to host Staff Christmas Party face-to-face at China Garden on 15
December 2021.  Besides delicious food and lucky draw with attractive prizes, participants enjoyed a Christmas Medley by the choir of SA
Christian Fellowship and an exciting campus trivia challenge!  Everyone had a blast!
 
Congratulations to the winners, especially the 3 grand prize winners!

Click here to view more photos.

 
We would like to thank our honorable guests, prize sponsors, working team and all participants again for making this festive event a
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success!
 
Lastly, we wish you all a Merry Christmas!
 
* Acknowledgement:  

•         HKUST senior management and honorable guests
•         Nina Hospitality
•         Crowne Plaza Hong Kong Kowloon East
•         Golden Rice Bowl Delicious Food
•         HKUST Souvenir Shop
•         Lung Wai Bus Holding Limited
•         Maxim's Group
•         Nixon Cleaning Co. Ltd.
•         Sunbase Environmental Hygiene Ltd.
•         The Sandwich Club Limited

 

會訊 2021年12月20日

科大教職員協會興趣班及小組招募 (2022年1月至4月）
科大教職員協會各興趣班及小組歡迎各位同事報名參加1月至4月的活動

a) 興趣班： 健體氣功、空手道、武術「南拳」、瑜珈
b) 球隊： 羽毛球、籃球、足球、乒乓球

詳情請參閱網頁: http://staff.ust.hk/interest.html

註：
•         新舊成員均須登入網上報名, 先到先得. 會員優先。 
•         參加者必須是教職員或本會會員/附屬會員。 
•         歡迎非會員加入本會。每年會費30元。申請表格可在網址下載：http://staff.ust.hk/membership_form.html 

 

教職員聖誕聯歡會2021 

在受疫情阻隔一年多後，我們很高興能夠再次舉辦實體聖誕聯歡會，和大家一同慶祝聖誕。聯歡會於 2021 年 12 月 15 日在南北
小廚舉行。除了美食和獎品豐富的幸運大抽獎（頭獎﹑二獎為 iPhone）外，我們亦邀得科大教職員協會基督徒團契為大家獻唱串
燒聖誕歌，增添節日氣氛。還有緊張剌激的科大冷知識問答遊戲。參加者都非常投入，盡興而歸。 
 
恭喜各位獲獎者，特別是頭3名得獎者！
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點擊此處查看更多照片。

教職員協會再次感謝各位出席嘉賓、贊助單位*、義工和所有參加者，令是次活動增色不少。

最後，祝大家聖誕快樂！

* 鳴謝各贊助單位：

•         大學校董會及管理高層成員
•         如心酒店集團
•         香港九龍東皇冠假日酒店
•         金飯碗美食
•         香港科技大學精品店
•         龍威旅運有限公司
•         美心集團
•         力新清潔有限公司
•         新恆基環境美化服務有限公司
•         美國三文治公司

 

Website 網站 : https://staff.ust.hk/index.html
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk

 

https://photo.hkust.edu.hk/ust_photogallery/gallery_accesscode.php?code=5924568088
https://photo.hkust.edu.hk/ust_photogallery/gallery_accesscode.php?code=5924568088
https://staff.ust.hk/news_staff.html
https://staff.ust.hk/news_staff.html
https://staff.ust.hk/membership_form.html
https://staff.ust.hk/membership_form.html
https://staff.ust.hk/contact.html
https://staff.ust.hk/contact.html
https://staff.ust.hk/index.html
https://staff.ust.hk/index.html
mailto:staff@ust.hk
mailto:staff@ust.hk

	Local Disk
	C:\Users\sajeddy\OneDrive - HKUST\Desktop\Site_SA_desktop\news20211220.htm


